
Referat fra generalforsamling  “Ved skoven” 12.8.2022

Generalforsamlingen afholdtes på vendepladsen i solskinsvejr. 13 husstande representeret

1.  Valg af dirigent: Jens Pauli

2.   Valg af referent: Liv Krogh

3.  Bestyrelsens beretning (v/afgående formand Klaus Krogh)
  Forslag fra 2021 om at overtage ejendomsret til Hjortevænget og Bekkasinvej Øst og tilhørende 

vedtægtsændringer henlægges.
  Bekymring om den nye asfalt, som har enkelte rævner og der er pletvise slidmærker.  

Vor kontakt hos NCC er gået på pension, og selskabet afviser klager, på trods af Ole Bangs 
oplysning om 5 års garanti på sidste års generalforsamling. Foreningen tager kontakt til  
Lone Rasmussen i Aarhus Kommune for at få rådgivning og bistand til en eventuel klagesag. 
Formanden takkede afgående bestyrelsesmedlem Christina Rasmussen og  
afgående vejudvalgsformand Ole Bang for hans indsats med asfalteringen.

4-5.   Regnskab og budget (v/Christian Andersen)
  Der er overskud på vejvedligeholdskonto, og frivillig indbetaling vil være 600 kr. pr husstand. 

Alle husstande har et opsparet beløb som kan dække udgifterne i nogle år.
  Foreningskontoen har stort opsparet beløb som kan bruges til fælles hygge-arrangementer. 

Kontingent fastholdes på 150 kr pr. husstand og mødet opfordrer kraftigt at beløbet bruges.
  Container bliver opstillet i T-krydset i oktober (ikke efterårsferien) ifølge beslutning fra 2021, 

men spørgsmålet om der i de følgende år igen skal opstilles container, besluttes på næste års 
generalforsamling.

 Regnskab for 2021 og budgettet for 2022 blev godkendt.

6.  Den nye bestyrelse 
Hans Bach (formand), Jannie Michaelsen, Christian Andersen, Hardy Kjærgaard og  
Jens Pauli (kasserer).

 Kassereren takkede Klaus Krogh for hans store indsats som formand.

7.  Valg af revisor
 Keld Reimers genvalgt med applaus.

10. Eventuelt
  Tove Bang efterlyser skiltning i T-krydset der henviser til husnumre, samt opfriskning af 

Nabohjælp-skilt/evt. nyt skilt ved Grumstolsvej.
  Jannie havde bagt dejlig kage.


